
Skrivelse till kommunstyrelsen om EU-medborgares som sover ute m.m.

Vintern har under de senaste veckorna kommit till Stockholm och samtidigt har 
avhysningarna också ökat i Söderort. Vid flera tillfällen har polisen varit på plats och avhyst 
boende EU-medborgare som har sökt sin tillflykt undan kylan i små skjul.  

Förtroendevalda för Vänsterpartiet har träffat personer som avhysts och efter att ha lyssnat på 
dem om hur deras avhysningar har gått till, ser vi att deras berättelse inte stämmer överens 
med den stadsövergripande rutin från 2015 som vi förutsatte att staden arbetade efter. I 
enlighet med den rutinen är det exploateringskontoret som hör av sig till 
stadsdelsförvaltningen och de som tar kontakt med socialjouren och påtalar att en avhysning 
är förestående. Det ingår också i rutinen att de avhysta ska erbjudas alternativt logi för några 
nätter. 

Den enda information som de personer vi har talat med fick är att polis har varit på plats och 
sagt, ”go, go, go”. Detta innebar för de personer som avhystes att mycket av deras ägodelar 
destruerades och att de inte hade någonstans att spendera natten. Samtidigt som de under 
natten sov ute i ett skogsparti hade staden enligt den information som vi fått sett till att 
Frälsningsarméns lokaler på ”Templet” stod redo med tillhörande bemanning. Vi anser att det 
är mycket olyckligt att den informationen inte nådde de avhysta. 

De frågor vi vill ha svar på är följande:
 På vilket sätt följs avhysningarna upp för att garantera att de som avhyses får rätt 

information om var de kan spendera natten samt vad som kommer hända med deras 
tillhörigheter? 

 Hur ser samarbetet ut med polisen från stadens sida när avhysningar görs på stadens 
mark? 

 Kan den styrande majoriteten i kommunstyrelsen tänka sig att likt Paris stoppa 
avhysningarna under vinterhalvåret?
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